
Rada školy pri MŠ, SNP 27, 962 31 Sliač

Zápisnica z rady školy konanej dňa 11.9.2017

Prítomní: MUDr. Jeanetta Stejskalová

                  Mgr. Andrea Bullová

                          Dana Zdechovanová

                          Lucia Múčková

                          Iveta Ilčíková

                   Ing. Dušan Hancko

Prizvaní: Mgr. Ingrid Majerová

Ospravedlnení neprítomní: Mgr. Jana Kmetíková

Program: 

1. Privítanie
2. Voľba zapisovateľa a overovateľa
3. Kontrola uznesení
4. Schválenie štatútu RŠ
5. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti za školský rok 2016/2017
6. Správa o pedagogicko-organizačnom a materiálno-technickom zabezpečení na 

školský rok 2017/2018
7. Prerokovanie a schválenie plánu stretnutí
8. Rôzne
9. Záver

1. Predsedkyňa rady školy všetkých prítomných srdečne privítala a ospravedlnila 
neprítomnú Mgr. Janu Kmetíkovú. Prítomných oboznámila s programom 
stretnutia.

2. Za zapisovateľa bola zvolená Dana Zdechovanová a za overovateľa Lucia 
Múčková.

3. Uznesenia z predchádzajúceho stretnutia boli splnené. Všetkým členom poslala 
predsedkyňa RŠ elektronickou formou štatút rady školy. Všetci si ho 
preštudovali. Nikto nemal námietky, preto sa pristúpilo k jeho schváleniu.
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4. Rada školy schválila nový štatút rady školy.
5. V ďalšom bode programu privítala predsedkyňa RŠ prizvanú pani riaditeľku 

Mgr. Ingrid Majerovú. Pani riaditeľka informovala členov stručne 
o jednotlivých správach. Všetkým členom pripravené správy poslala pani 
riaditeľka vopred elektronickou formou. Členovia RŠ si ich vopred prečítali 
a mohli sa k nim vyjadriť. Pani riaditeľka skonštatovala, že sa konečne podarilo 
vymeniť detské toalety na prízemí ako aj v hornej triede. Z finančných 
prostriedkov z projektu na revitalizáciu školského dvora, ktorý sa posielal na 
BBSK, sa podarilo zakúpiť nové detské hojdačky na školský dvor. Pani 
Múčková vyjadrila veľkú spokojnosť s činnosťou materskej školy. Ostatní 
členovia nemali nijaké námietky ani otázky. 

6. Rada školy zobrala na vedomie správu o VVČ za šk.rok 2016/2017 a schválila 
správu o pedagogicko-organizačnom a materiálno-technickom zabezpečení na 
školský rok 2017/2018.

7. Predsedkyňa RŠ navrhla plán stretnutí s nasledovným obsahom:
- November: Návrh rozpočtu na rok 2018
- Marec: Hospodárenie za rok 2017 a podmienky zápisu do MŠ
- Jún: Informácie o zápise detí na školský rok 2018/2019 a návrhy na počty 

detí v triedach

                          K navrhnutému plánu stretnutí nemal nikto námietky. 

                          Rada školy schválila plán stretnutí.

8. V bode rôzne sa diskutovalo o pripravovanej brigáde, čo sa bude robiť. Pani 
riaditeľka informovala prítomných, že okrem šk.dvora treba vymaľovať aj 
jedáleň. Diskutovalo sa aj o krúžkoch a o vekovej kategórii, ktorej sú určené. 
Pani MUDr. Stejskalová sa ponúkla, že by sponzorsky zakúpila držiak na 
toaletný papier do detských WC. Prítomní členovia ešte navrhli neplánovať 
stretnutia RŠ na pondelky.

9. Na záver pani predsedkyňa všetkým pekne poďakovala za účasť.

Rada školy prijala nasledovné uznesenia: 

1. Rada školy berie na vedomie správu o výchovno-vzdelávacej činnosti za šk. rok 2016/2017 
vypracovanú riaditeľkou školy Mgr. I. Majerovou. 

2. Rada školy schvaľuje správu o pedagogicko-organizačnom a materiálno-technickom 
zabezpečení výchovno-vzdelávaccieho procesu materskej školy na šk. rok2017/2018.

3. Rada školy schvaľuje štatút rady školy.

4. Rada školy schvaľuje plán stretnutí RŠ na šk.rok 2017/2018.



Rada školy pri MŠ, SNP 27, 962 31 Sliač

V Sliači dňa 11.9.2017                                            

Zapísala: Dana Zdechovanová

Overila: Lucia Múčková


